
Voorzitter: Bukman

Tegenwoordig zijn 138 leden, te
weten:

Aiking-van Wageningen, Van
Ardenne-van der Hoeven, Assen,
Augusteijn-Esser, Bakker, Beinema,
Van den Berg, Biesheuvel, Bijleveld-
Schouten, Blaauw, Blauw, Van
Blerck-Woerdman, Bolkestein, Van
den Bos, Van Boxtel, Bremmer,
Bukman, M.M. van der Burg, V.A.M.
van der Burg, Van de Camp, Cherribi,
De Cloe, Cornielje, Crone, Van Dijke,
Dijksma, Van den Doel, Doelman-Pel,
Duivesteijn, Essers, Feenstra,
Fermina, Gabor, Van Gelder, Van
Gijzel, Giskes, De Graaf, De Haan,
Van Heemskerck Pillis-Duvekot, Van
Heemst, Heeringa, Van der Heijden,
Hessing, Hillen, Hoekema, Van der
Hoeven, Hofstra, Van Hoof, Hooger-
vorst, De Hoop Scheffer, Ten
Hoopen, Houda, Huys, Janmaat,
Jeekel, A. de Jong, G. de Jong,
Jorritsma-van Oosten, Kalsbeek-
Jasperse, H.G.J. Kamp, M.M.H.
Kamp, Keur, Klein Molekamp,
Koekkoek, Koenders, De Koning,
Korthals, Lambrechts, Leers, Lilipaly,
Luchtenveld, Marijnissen, Mateman,
Meijer, Meyer, Middel, Van Middel-
koop, Mulder-van Dam, Van
Nieuwenhoven, Nijpels-Hezemans,
Noorman-den Uyl, Oedayraj Singh
Varma, Oudkerk, Van Oven,
Passtoors, Van der Ploeg, Poppe,
Rabbae, Rehwinkel, Reitsma,
Remkes, Van Rey, Van ’t Riet,
Rijpstra, Roethof, Rosenmöller,
Rouvoet, Scheltema-de Nie,
Schimmel, Schutte, Schuurman,
Sipkes, Smits, Soutendijk-van
Appeldoorn, Stellingwerf, Van der
Stoel, Swildens-Rozendaal, Valk, Ter
Veer, Te Veldhuis, Verbugt, Verhagen,
Verkerk, Versnel-Schmitz, Verspaget,
Visser-van Doorn, Vliegenthart, Van

der Vlies, Van Vliet, H. Vos, M.B. Vos,
O.P.G. Vos, Voûte-Droste, B.M. de
Vries, J.M. de Vries, Wallage, Van
Walsem, Van Waning, Weisglas, Van
Wingerden, Witteveen-Hevinga,
Wolffensperger, Wolters, Woltjer,
Ybema, Van Zijl, Zijlstra en Van
Zuijlen,

en de heren Dijkstal, vice-minister-
president, minister van Binnenlandse
Zaken, Ritzen, minister van Onder-
wijs, Cultuur en Wetenschappen,
mevrouw De Boer, minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, mevrouw
Jorritsma-Lebbink, minister van
Verkeer en Waterstaat, de heer
Melkert, minister van Sociale Zaken
en Werkgelegenheid, mevrouw Van
Dok-van Weele, staatssecretaris van
Economische Zaken, de heer De
Grave, staatssecretaris van Sociale
Zaken en Werkgelegenheid.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Adelmund en Dittrich, wegens ziekte;

Leerkes, wegens ziekte, de gehele
week;

Van der Linden en Apostolou,
wegens verblijf buitenslands, de
gehele week;

Sterk, wegens bezigheden elders;

Hendriks, wegens bezigheden elders,
de gehele week;

Liemburg, wegens bezigheden
elders, alleen voor de middag-
vergadering.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Ik geef het woord aan de heer
V.A.M. van der Burg tot het
uitbrengen van verslag namens de
commissie voor het Onderzoek van
de Geloofsbrieven.

De heer Van der Burg, voorzitter
der commissie: Mijnheer de
voorzitter! De commissie voor het
Onderzoek van de Geloofsbrieven
heeft de eer te rapporteren, dat zij na
onderzoek van de in haar handen
gestelde stukken eenparig tot de
conclusie is gekomen, dat de heer
A.G. Koenders te Amsterdam terecht
benoemd is verklaard tot lid van de
Tweede Kamer der Staten-Generaal.
De commissie heeft derhalve de

eer voor te stellen hem als lid der
Kamer toe te laten, nadat hij de bij
de wet van 27 februari 1992, Stb.
120, voorgeschreven verklaringen en
beloften zal hebben afgelegd.
De commissie verzoekt u, de

Kamer voor te stellen het volledige
rapport in de Handelingen op te
nemen.

De voorzitter: Ik bedank namens de
Kamer de commissie voor haar
verslag en stel voor, dienovereen-
komstig te besluiten.

Daartoe wordt besloten.
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(Het rapport is opgenomen aan het
eind van deze weekeditie.)1

De voorzitter: De heer A.G.
Koenders is in het gebouw van de
Kamer aanwezig.
Ik verzoek de heer griffier hem

binnen te leiden.

Nadat de heer Koenders door de
griffier is binnengeleid, legt hij in
handen van de voorzitter de bij de
wet voorgeschreven verklaringen en
beloften af.

De voorzitter: Ik wens u geluk met
uw benoeming en verzoek u, in ons
midden plaats te nemen.

De vergadering wordt van 14.04 tot
14.15 geschorst.

Aan de orde is het mondelinge
vragenuur, overeenkomstig artikel
136 van het Reglement van orde.

Vragen van het lid Rosenmöller aan
de minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieube-
heer, over de berichten dat
onderzoek zal worden verricht
naar de groeimogelijkheden voor
Schiphol als de milieugrenzen
uit de PKB worden verlaten.
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De heer Rosenmöller (GroenLinks):
Voorzitter! De groei van de luchtvaart
en de toekomst van de luchthaven
Schiphol zijn niet meer weg te
krijgen van de voorpagina’s van de
kranten. De grenzen die twee jaar
geleden zijn gesteld aan die groei,
lijken voor een belangrijk deel van
het kabinet zo rekbaar als elastiek,
behalve misschien voor de milieu-
minister die in ieder geval af en toe
behoorlijk wat tegengas geeft. Haar
geluid lijkt echter te verstommen in
de discussies in de Treveszaal waar
de liefhebbers van asfalt en beton
toch de overhand hebben. Tegen die
achtergrond, voorzitter, heb ik de
volgende vragen aan de milieu-
minister.
1. Houdt zij nog steeds vast aan de

44 miljoengrens die wij twee jaar
geleden ten aanzien van Schiphol
hebben vastgesteld? Geldt dus naast
de milieugrens nog het dubbele slot?
2. U, mevrouw De Boer, milieu-

minister, heeft zich in het kabinet
gelukkig tegenstander verklaard van
het onderzoeken of het mogelijk is
om met inachtneming van de
milieugrenzen Schiphol te laten
groeien. Daarin steunen wij u.
Waarom heeft het kabinet toch voor
zo’n onderzoek gekozen?
3. Daar komt bij, dat Trouw van

afgelopen vrijdag meldt dat een
onderraad van die ministerraad heeft

besloten tot het laten doen van een
onderzoek naar de gevolgen van het
loslaten van de milieugrenzen op
Schiphol. Daar zou de minister dan
faliekant op tegen moeten zijn. Kan
zij op dit punt opheldering geven?
4. Voorzitter! Is het voor deze

milieuminister überhaupt een optie
om aanpassing voor de milieu-
grenzen van Schiphol te overwegen
teneinde de groei van de luchtvaart
op Schiphol mogelijk te maken?
5. Als het zo is dat het handhaven

van de milieugrenzen nog wel eens
op gespannen voet kan komen te
staan met het realiseren van de
mainportdoelstelling, zou men dan
met het realiseren van die mainport-
doelstelling niet een tijdje kalmer aan
moeten doen en zou de luchthaven
zich dan niet moeten ontwikkelen tot
een kwalitatief sterke luchthaven die
zich vooral concentreert op de
intercontinentale luchtvaart?
6. Klopt het dat het Centraal

planbureau een studie naar de
gevolgen van een zogenaamde
nulvariant klaar heeft, dus een studie
naar een variant waarin zowel de
milieu- als de passagiersgrens blijft
gelden?
7. Gisteren was er de afronding

van een tocht van mensen die onder
de kop ’’Laat de kust met rust’’ de
Kamer een petitie hebben overhan-
digd. Kan de milieuminister de
bewoners langs de kust geruststellen
of is de nachtmerrie van een
luchthaven in zee nog steeds een
optie voor dit kabinet?

De voorzitter: Voordat ik de
minister het woord geef, wil ik
degenen die hier zichzelf de
gelegenheid bieden voor het voeren
van bilaterale gesprekken, vragen om
die gesprekken buiten de zaal voort
te zetten.
Dan geef ik nu het woord aan de

minister van VROM. Zij heeft een
maximale spreektijd van 5 minuten.
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Minister De Boer: Dan zal ik snel
beginnen, voorzitter.
Ik dank de heer Rosenmöller voor

het feit dat ik nog een keer in de
gelegenheid word gesteld om het
kabinetsstandpunt in verband met de
zoektocht naar de mogelijkheden
voor de uitbreiding van de vlieg-
capaciteit in Nederland uiteen te
zetten. Hij zal begrijpen dat ik mij
daarbij baseer op uitspraken die in
het openbaar zijn gedaan. Uiteraard

De heer Rosenmöller (GroenLinks)
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